
Betreft: Ontwikkeling JS Cocoa en het terrein van Van Egdom Verkeerswerken 

 

Zaandam, 27-01-2025 

 

Geachte mevrouw , 

Wij nemen contact met u op naar aanleiding van het Zaanstad Beraad op 23 januari 2025. 
Voorafgaand aan deze vergadering hebben wij, het bestuur van Zeilvereniging de Onderlinge, 
tijdens de inspraak onze zorgen geuit over de ontwikkeling van JS Cocoa. 

Tijdens de raadsvergadering werd door wethouder Tuijn aangegeven dat het terrein van Van 
Egdom Verkeerswerken niet tot het te ontwikkelen gebied behoort. Na de vergadering werd dit 
door u bevestigd. 

Echter, op de Analyse- en Essentiekaart, die zijn verstrekt, wordt op pagina 32 t/m 36 een andere 
invulling voor het terrein van Van Egdom weergegeven. Op pagina 38 wordt daarnaast gesproken 
over de mogelijkheid van een parkeergarage. Dit roept bij ons verwarring en bezorgdheid op. 

 

Op basis van de beschikbare informatie concluderen wij dat het terrein van Van Egdom wél deel 
uitmaakt van het te ontwikkelen gebied. Indien dit niet het geval is, verzoeken wij u vriendelijk dit 
in een schriftelijke reactie aan ons te bevestigen. 

Wij verzoeken u vriendelijk deze brief vóór de behandeling en stemming op 30 januari 2025 met 
het college te delen. 

Met vriendelijke groet, 

namens het bestuur, 
 

Zeilvereniging de Onderlinge 

 
 




